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Onderwerp: Buurtwacht Ursem 

Mevrouw M. van Kampen stelt namens de fractie GBK de volgende vraag:

Inleiding:

Het Noordhollands Dagblad heeft op 7 januari het volgende bericht geplaatst:
’Nachtwacht van Ursem’ treedt uit schaduw. ’Als we iets verdachts zien, maken we samen een 
ommetje’
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220107_44028268

De buurtwacht is in Ursem opgericht als reactie op de recentelijk vele inbraken in het dorp.

Vraag:
Is het een wenselijke ontwikkeling dat wij met burgerwachten onze eigendommen moeten 
veiligstellen?

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220107_44028268

